

紅酒 Red Wine

美國
America

瑞吉海岸系列

卡柏納蘇維翁紅酒

NT\$ 1,300

Coastal Ridge Cabernet
Sauvignon



產區：美國加州

品種：Cabernet Sauvignon

此酒開瓶時有豐富多重的香味，黑櫻桃、雪松、茴香及歐洲香草的混合，呈現多層次的口感，酒體紮實、味道悠長且持久。建議搭配食物烤羊腿、牛排

You will discover the character of several fruits, with black cherry in the forefront. Elements of cedar, anise and vanilla provide a long-lasting, satisfying finish. Suggested with roast leg of lamb and steak.

美國
America

貝林格 納帕谷
梅洛紅葡萄酒

NT\$ 2,900

Beringer Napa Valley Merlot



產區：納帕山谷 Napa Valley

品種：Merlot

散發著成熟梅子、黑櫻桃、薄荷、太妃糖和乾燥香料的香氣，並蘊含西洋杉、可可粉、香草與荳蔻氣息。單寧如絲綢般柔順，餘韻悠長而層次豐富。

A beautiful garnet color hints at the plush Merlot in the glass, with aromas and flavors of ripe red and blue fruit, leading with dark cherry, raspberries and followed closely with blueberries topped with chocolate mocha, toffee and oak spice. Medium tannins are well integrated, and the wine is nicely structured and balanced with lingering notes of currant, dark plum and deep, expressive espresso..

Wine Spectator Insider-榮評92分(2002年份)

Wine Spectator-榮評90分、Smart Buy(2007年份)

顧客自備酒水、酒精飲料，需酌收酒水服務費

A corkage fee will be charged for liquor or wine brought from outside.

以上價格需另加10%

All prices are subject to 10% service charge.

喝酒 不開車 
未成年請勿飲酒

紅酒 Red Wine

智利
Chile

凱撒西瓦酒廠

智利山神卡本內蘇維濃紅酒
Tunupa Cabernet Sauvignon

NT\$ 1,000



產區：智利 Colchagua Valley

品種：Cabernet Sauvignon

入口單寧柔細滑順，飽滿的黑梅、巧克力及牛奶糖香氣在口中盈繞，尾韻酸度均衡適中且清爽。

Smooth tannins, with aromas of black plum, chocolate and milk sugar throughout the mouth. Balanced acidity and good freshness.

智利
Chile

塔巴利精選喜若紅酒
Tabali Reserva Syrah

NT\$ 1,500



產區：智利 Limari Valley

品種：Syrah

100%以傳統手工方式採收，100%在法國橡木桶中培養12個月，深紅帶紫的光亮色澤，具有飽滿的黑色棗子、黑櫻桃果香，豐厚的單寧結構及悠長餘韻，優雅完美均衡並散發出香草、可可及優質橡木桶香氣，具有相當的陳年潛力。

Beautifully structured and elegant Syrah from the Limari Valley in northern Chile. With depth and character, showing wild cherry fruit flavours and hints of smoke and delicate tannins, this excellent red makes a great partner with red meats or hard cheeses.

國際評分：2007/Decanter 葡萄酒大賞銀牌獎

International rating: 2007/Decanter Wine Awards silver medal

顧客自備酒水、酒精飲料，需酌收酒水服務費
A corkage fee will be charged for liquor or wine brought from outside.

以上價格需另加10%
All prices are subject to 10% service charge.

紅酒 Red Wine

澳洲
Australia

奔富庫濃格 希哈卡本內紅酒 NT\$ 750 / 375ml
Penfolds Koonunga Hill Shiraz
Cabernet Sauvignon



產區：南澳洲 South Australia

品種：Shiraz, Cabernet Sauvignon

散發著黑色莓果的香氣，並挾帶著橡木桶香的氣味。
Raspberry, Oak

澳洲
Australia

奔富 Bin 8 希哈卡本內紅酒 NT\$ 2,400
Penfolds Bin 8 Shiraz Cabernet



產區：巴羅莎谷，派德薩威，與萊頓布利

Barossa Valley, Pathaway, Wrattenbully

品種：Shiraz, Cabernet Sauvignon

五香辛香料，蜜橘黑李，誘人的烤肉，乾燥迷迭香，香草束香氣

Chinese Five Spices, Satsuma Plums, Savoury Roast Meat, Herbal Dried Rosemary

法國
France

杜道酒廠
迪拉圖城堡紅酒 NT\$ 2,200
Dourthe Chateau Pey La Tour



產區：法國波爾多特級區域酒 Bordeaux Superieur

品種：Merlot, Cabernet sauvignon,
Cabernet Franc, Petit Verdot

等級：AOC級

色澤紫紅，酒香富有成熟莓果芳香和深度，口感豐富，帶有乾梅、核桃、香草和橡木韻味，餘韻悠長順暢。

Fine garnet-red colour. Nose of red fruit with a peppery note. Supple and remarkably well-balanced, this wine reveals good aromatic length.

顧客自備酒水、酒精飲料，需酌收酒水服務費
A corkage fee will be charged for liquor or wine brought from outside.

以上價格需另加10%
All prices are subject to 10% service charge.

白酒 White Wine

智利
Chile

凱撒西瓦酒廠

智利山神白蘇維濃白酒

Tunupa Sauvignon Blanc

NT\$ 1,000



產區：智利 Colchagua Valley

品種：Sauvignon Blanc

具有明亮優雅且平衡的粉紅葡萄柚果酸，尾韻純淨清新爽口。最適合與海鮮、魚類，尤其是生魚片、沙拉、雞肉料理及軟質的起士搭配。

Bright, elegant and balanced pink grapefruit flavour. Pure, fresh and tasty. Most suitable for seafood, especially sashimi. Also with salads, chicken and soft cheeses.

美國
America

瑞吉海岸系列

夏多內白酒

Coastal Ridge Chardonnay

NT\$ 1,300



產區：美國加州

品種：Chardonnay

這種酒有充足的青蘋果，柑橘類水果，加上淡淡的香草香料，是一款佐餐佳釀。建議搭配食物烤雞肉、烤魚。

This wine exhibits green apple and citrus fruit, coupled with a hint of vanilla spice. Suggested with roasted chicken and grilled fish.

顧客自備酒水、酒精飲料，需酌收酒水服務費
A corkage fee will be charged for liquor or wine brought from outside.

以上價格需另加10%
All prices are subject to 10% service charge.

白酒 White Wine

德國
Germany

喬治穆勒酒莊

喬治穆德莊園卡比內白葡萄酒

Georg Müller Stiftung

Riesling Kabinett

NT\$ 1,600



產區：德國 Rheingau

品種：Riesling

瓜類果香與礦物香氣豐富，酸度明亮與微甜的中度酒體融合的相當舒服，甜、酸度勻稱優雅，在口中散發具有綿延細長的礦石氣息非常適宜搭配海鮮及雞肉料理。

Melon, fruity aroma with mineral-richness, bright acidity and a medium bodied sweet fusion. Quite comfortable, sweet, and elegant with a well-proportioned acidity in the mouth. Complex minerality lends an atmosphere suitable for seafood and chicken dishes.

紐西蘭
New Zealand

瑪利亞酒莊

精選蘇維濃白酒

Villa Maria Estate Private Bin

Sauvignon Blanc

NT\$ 1,800



產區：紐西蘭 New Zealand

品種：Sauvignon Blanc

誘人的花果香味，加上檸檬及青草與番石榴的清幽香氣，酸度充足且均勻，口感清爽，餘韻悠揚，非常適合當開胃酒。適合搭配鮭魚鹽燒、生魚片、港式飲茶點心等料理，另口味較淡之軟質乳酪亦適合。

This powerful Sauvignon Blanc is vibrant, bringing notes of fresh citrus and melon to allure the palate. Finishes crisp and clean with a fine slight acidity. Ideal with a wide range of cuisine, particularly grilled seasonal vegetables, fresh seafood or chicken.

顧客自備酒水、酒精飲料，需酌收酒水服務費
A corkage fee will be charged for liquor or wine brought from outside.

以上價格需另加10%
All prices are subject to 10% service charge.

威士忌 Whisky

大摩12年
高地單一純麥威士忌 NT\$ 3,000
Dalmore 12 Year Old Highland Single Malt Scotch Whisky

大摩15年
高地單一純麥威士忌 NT\$ 4,500
Dalmore 15 Year Old Highland Single Malt Scotch Whisky

噶瑪蘭山川首席威士忌 NT\$ 2,500 / 700ml
Kavalan Whisky

麥卡倫 12年
純麥蘇格蘭威士忌 NT\$ 3,200 / 700ml
Macallan 12 Years Single Malt Highland Scotch Whisky

國產酒 Taiwan Wines and Liquor

陳年紹興 NT\$ 420 / 600ml
Old Shaosing Rice Wine

精釀陳年紹興 NT\$ 580 / 600ml
Extra Old Shaosing Rice Wine

金門 38 度高粱酒 NT\$ 530 / 300ml
Kinmen Kaolinag Liquor 38°C NT\$ 1,300 / 750ml

金門 58 度高粱酒 NT\$ 550 / 300ml
Kinmen Kaolinag Liquor 58°C NT\$ 1,500 / 750ml

陳年金門高粱酒 NT\$ 4,800 / 750ml
Extra Old Kinmen Kaoliang Liquor

啤酒 Beer

海尼根 NT\$ 120 / 330ml
Heineken Beer

台灣啤酒 NT\$ 130 / 600ml
Taiwan Beer

金牌台灣啤酒 NT\$ 140 / 600ml
Gold Medal Taiwan Beer

朝日啤酒 NT\$ 160 / 633ml
Asahi Dry Beer

日本酒 Japanese Sake

福壽 大吟釀酒 NT\$ 2,700 / 720ml



輕快でフルーティーな吟釀酒と、涼やかで綺麗な味わいが特徴的な大吟釀。山田錦などの酒米を長時間かけて、精米歩合50%まで磨き上げ天与の名水「宮水」を用い、ぎんじょう造りでじっくりと仕込みました。

爽口且有水果味の吟釀香與清爽味美是此大吟釀的特徵。將山田錦等的酒米經過長時間的研磨到只有50%，再用上天賜與的名水"宮水"所釀造而成。

若竹 女泣 純米大吟釀 NT\$ 860 / 300ml
NT\$ 1,980 / 720ml



春に搾ってすぐに瓶に詰め、その後約半年間低温で熟成させ、秋に出荷する蔵元を代表する純米大吟釀酒。1980年に誕生しました、日本とアメリカでよく売れている商品です。若いメロンの様なフルーティで上品な香りと甘みに、口当たりも優しくさらりと切れてく後味で盃が進めば進むほど美味しいです！

毎年初春装瓶，以瓶貯藏方式熟成半年於秋天上市。為高性價比純米大吟釀。1980年上市，成為美日兩地的長銷商品。入口輕柔，米香與果香徐徐散，發宛如絲質一般的滑順感與透明感的滋味，過口之後仍能感受到清爽的水果香氣。

福壽 生貯藏 純米酒 NT\$ 700 / 300ml
「御影郷」



兵庫県産の酒米を精米歩合 65%まで磨き上げ、名水百選「宮水」で仕込んだ純米酒。灘の生一本の名にふさわしい、豊かなコクとキレが特長です。きりっと冷やして飲んでいただくために生貯藏で仕上げました。

將兵庫縣產的酒米研磨到65%，再用名水百選中的"宮水"釀造而成的純米酒。可作為代表兵庫縣的一支純淨清酒，濃郁乾淨是其特點，為了更能享用冰涼後的美味，採用生貯藏的方式製作而成。

顧客自備酒水、酒精飲料，需酌收酒水服務費
A corkage fee will be charged for liquor or wine brought from outside.

以上價格需另加10%
All prices are subject to 10% service charge.

顧客自備酒水、酒精飲料，需酌收酒水服務費
A corkage fee will be charged for liquor or wine brought from outside.

以上價格需另加10%
All prices are subject to 10% service charge.

軟性飲料 Soft Drinks

健康現榨果汁 (杯/Glass) NT\$ 130
Fresh Seasonal Fruit Juice (壺/Pot) NT\$ 550

可口可樂 NT\$ 100
Coca Cola

可口可樂 ZERO (零卡) NT\$ 100
Coca cola ZERO SUGAR

雪碧 NT\$ 100
Sprite

蘋果西打 NT\$ 100
Apple Cider

開喜烏龍茶 NT\$ 100
Kaixi Oolong Tea

礦泉水 NT\$ 100
Mineral Water

氣泡礦泉水 NT\$ 110
Perrier